
Den norske kirke 

 

 TVEIT MENIGHETSRÅD 
Menighetsrådsmøte nr. 5 ble holdt tirsdag 24.09.19 kl.19,00 i menighetshuset. 
 
Til stede: Torgny Bøhn, Torfinn Skuland, Knut Anders Borgen, Gunn Bjerke,  
                 Gyrd Kjevik, Ellen Najmy Mørch 
Forfall: Tommi Ottosen, Jens Olai Justvik, Astrid Staalesen 
 

Innkomne skriv: Handlingsplanen 2020-2023 

 
Gunn Bjerke leste 3 dikt av forskjellige forfattere til åpning. 

 

Sak 19.19     Godkjenning av innkalling / saksliste 
  og protokoll fra forrige møte. 

Vedtak: Innkalling og saksliste ble godkjent. 
Vedtak: Protokollen fra møtet 21.05.19 ble godkjent. 

 
Sak 20.19    Ny Logo til Tveit menighet. 

Lene Kathrine Kjevik har nå utformet den nye Logoen til Tveit menighet. 
Den er i fire forskjellige farger, alt etter som hvilken gruppe/ aktivitet det 
er. 
Vedtak: MR vedtar å ta i bruk den nye Logoen som er utformet av Lene 
Kathrine Kjevik. Hun har mulighet til å bruke profesjonell hjelp til den 
siste finishen. 

 
Sak 21.19    “Stilling ledig”. 

I Menighetsblad nr. 4 vil vi “utlyse ledige frivillige stillinger” innenfor div. 
grupper/arbeid i menigheten. MR/Stab utformer stillingsutlysningene. 
Forslag til vedtak: Følgende “stillinger” vil bli utlyst i Menighetsblad 
nr.4. 2019. 
1. To personer til å drifte Babysang. (Lede samlingen og lage i stand 
lunsj).  
2. Styre prosjektoren på gudstjenester. (Knut Anders spør noen av de 
som er med på UT om de kan tenke seg å hjelpe til ) 
3. Ansvar for enkel kirkekaffe. 

 
Sak 22.19     Økonomisk ramme for Givertjeneste komiteen. 

Givertjeneste komiteen ønsket å få fastsatt en økonomisk ramme som 

kan brukes til faglig hjelp utenfra for å oppnå mål. 

Vedtak: MR forstår at de må gjøre investeringer i tiltak for å øke 

inntektene til Givertjenesten og gir Giverkomiteen mulighet til å bruke 

inntil 20 % av ny frisk inntekt i forbindelse med ekstern hjelp. 

(Eksempel: ved frisk ny inntekt på kr. 100 000 kan en benytte inntil kr. 

20 000. til inntektsbringende tiltak/verktøy for å nå målet.)  

 
 
 

 



 
Informasjon. 

 Riksantikvaren har nå godkjent at det kan settes opp 3 lysmaster rundt 
Tveit kirke, men dybden på festet til lysmastene kan ikke overstige 
50cm. 
Arbeidet har så smått begynt ved kirken, og vi håper på å kunne 
markere dette med en “Lysfest” på Alle Helgens dag 
(Kveldsgudstjeneste). 

 
             * Vennefest på Boen 19.oktober. 

Innsamling av penger til parkeringsplass og ny oppslagstavle ved Tveit 
kirke.  
 

 Punktet ang. Prosesjonskors i kirke, blir tatt opp igjen i senere møter. 

 

 MR syntes Arbeidsinstruksen for Margot Tangen så grei ut, og daglig 
leder har sendt den til personalsjef i Fellesrådet; Jannicke Greipsland. 

 

 Det vil høsten 2019 også bli laget ny arbeidsinstruks for kantor Ruth L. 
Sandvik og kirketjener Øyvind Brennsæter. 

 

 Valget av MR gjorde noen omrokeringer i plasseringen, men vi ønsker 

at alle deltar på alle møtene gjennom året.  

 Økonomien pr. 17.sep. viser at summen av alle postene går i pluss med 
ca 45.000kr. De store postene er foreløpig ikke ført. 

 

 Daglig leder svarer på forespørselen fra NMS gjenbruk om å komme på 
en gudstjeneste å fortelle om driften for å få økt omsetning og flere 
frivillige. MR sier NEI til å komme på gudstjeneste, men foreslår at de 
kan ta kontakt med redaksjonen i Bladet Vårt om mulighet for et lite 
innlegg der. 

 

 Administrasjonen lager et innlegg til Bladet Vårt (kanskje sammen med 
stilling ledig) ang. anskaffelse av benker utenfor Tveit kirke. (Vi prøver å 
få de sponset) 

 

 Torgny Bøhn har skrevet høringsuttalelse for Handlingsplanen 2020-
2023 på to saker. Parkeringsplass ved kirken og utvidelse av kirketjener 
stillingen. Disse har daglig leder sendt til Bente Urdal 
(økonomiansvarlig) med kopi til kirkevergen. 

 

 NB Dato for neste MR med nytt og gammelt MR er flyttet.  
     Ny dato er 5.november. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
Eventuelt.  
 
*Etter en samtale som Gunn Bjerke har hatt med Erik Garaventa om å få laget en 
folder ang. Givertjenesten, kom det frem forslag om ev. ny nettside eller “modul” for å 
være mer aktuell og i øyenfallende. 
Synliggjøre givertjenesten ++ 
Torgny tar kontakt med Asle Jøssang, Øyvind Brennsæter, Margot Tangen og Gunn 
Bjerke for å vurdere muligheter. Innkaller til møte tirsdag 8. oktober kl. 1430 på 
menighetshuset 
 
*Gyrd Kjevik fortalte at møtet med Henrik Syse på Oddernes menighetshus hadde 
vært inspirerende. Deler av Diakoniutvalget var med. 
*Det er ca 40stk. Som har meldt seg på gullkonfirmant festen 13.okt. 
*Anne Mo Sundbø ble foreslått til et temamøte. (“Strikking og kristne symboler”) 
 
*Det er Bispevisitas i Tveit og Hånes 15-20.sep. 2020 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ellen Najmy Mørch. 
 


